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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány a fagyhalálok elkerülése 
érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóhírek szerint drámaian emelkedik a fagyhalált szenvedő emberek száma

A legtöbben fűtetlen lakásukban hűltek ki, illetve már a kórházba szállításuk közben, beszállításuk 
után sem tudtak rajtuk segíteni. A Magyar Szociális Fórum szerint a korábbinál többen fagytak meg 
a szabadban. Ezt többek között annak tulajdonítják, hogy megteltek a hajléktalanszállók. Csak 
„pénzes helyek” maradtak, de azokat a rászorulók nem tudják megfizetni. Az aluljárókból történt 
kitiltásuk után sokan a főváros körüli erdőkben sátraznak, mások hálózsákban, pokrócba 
burkolózva, vagy egyszerűen ruhában igyekeznek átvészelni a fagyos éjszakákat. Az emberjogi 
szervezet szerint egy családnak nyoma veszett, miután kiebrudalták egy évek óta üresen álló 
hivatali épületből.

Tisztelt Miniszter Úr,

Egy magát kereszténynek és nemzetinek tartó kormány, hogyan engedheti meg, hogy ennyi halálos 
áldozatot követeljen a téli hideg?

Milyen intézkedéseket tesznek, hogy a folyamatot megállítsák?

Milyen kihasználtsággal működnek a hajléktalanszállók?


